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КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 
VІІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ДОТРИМАННЯ ЗАКОННОСТІ, ПРАВОПОРЯДКУ  

ТА ЗАПОБІГАННЯ КОРУПЦІЇ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                                                      тел./факс 202-76-88                           

 

ПРОТОКОЛ № 23 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

18.12.2017 
 

Склад комісії – 5 осіб. 

Присутні члени комісії – 5 особи: 

Голова комісії - Бондарчук О. В. 

Заступник голови комісії - Шаповал А. А 

Секретар комісії - Осадчук А. П. 

Член комісії - Сиротюк Ю. М. 

Член комісії - Омельченко О. О. 

                 вул. Хрещатик, 36  

              (зала засідань 1017) 

                              10-00 

Запрошені : 

- Красюк С.Й. – начальник управління з питань запобігання та виявлення 

корупції апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації); 

- Олійник В.Д. – заступник начальника управління з питань запобігання та 

виявлення корупції апарату виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації); 

- Яценко О.С. – заступник начальника управління з питань контролю та 

запобігання і протидії корупції секретаріату Київської міської ради; 

- Поліщук О.Г. – директор Департаменту земельних ресурсів виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації); 

- Карагін П.О. - начальник дирекції КП «Київжитлоспецексплуатація»; 

- Ісін О.О. –заступник начальника КП «Київжитлоспецексплуатація»; 

- Заложенкова І.А. – громадянка України. 

 

Кандидати в присяжні районних судів міста Києва 

Харахаш Б.Є., Копилов С.В., Цвік Г.Й., Яців Г.В., Семенчук С.Ф. 

 

Слухали:  

Бондарчука О. В., який запропонував прийняти за основу порядок денний 

засідання постійної комісії від 18.12.2017. 
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Вирішили:  

Прийняти за основу порядок денний засідання постійної комісії Київської 

міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання 

корупції від 18.12.2017. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

Слухали:  

Бондарчука О. В. щодо наповнення чи зняття питань з порядку денного 

засідання постійної комісії. Головуючий запропонував прийняти в цілому порядок 

денний засідання постійної комісії від 18.12.2017. 

Вирішили: 

Прийняти в цілому порядок денний засідання постійної комісії від 

18.12.2017. 

 

Порядок денний 
засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

18.12.2017 

 

Розгляд заяв громадян про включення до списку присяжних 

районних судів міста Києва 

1. Про розгляд заяви Харахаша Богдана Євгеновича про включення до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 05.12.2017  

№ 08/Х-9870) (Доповідач Б. Харахаш). 

2. Про розгляд заяви Копилова Станіслава Володимировича про включення до 

списку присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 23.11.2017 

№08/К-9659) (Доповідач С. Копилов). 

3. Про розгляд заяви Цвіка Григорія Йосиповича про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 08.12.2017 № 08/Ц- 

9926) (Доповідач Г. Цвік). 

4. Про розгляд заяви Яців Галини Володимирівни про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 27.11.2017 № 08/Я- 

9740) (Доповідач Г. Яців). 

5. Про розгляд заяви Семенчук Світлани Федорівни про включення до списку 

присяжних Оболонського районного суду м. Києва (вх. від 11.12.2017 № 08/С- 

9979) (Доповідач С. Семенчук). 

Розгляд проектів рішень Київської міської ради 

6. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про антикорупційну 

гарячу лінію» (№ 231-3016/ПР від 04.12.2017) (Доповідач А.Осадчук). 

Заслуховування звітів 

7. Про заслуховування звіту управління з питань запобігання та виявлення 

корупції апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 
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державної адміністрації  про результати діяльності за 2017 рік (Доповідач 

С.Красюк). 

8. Про заслуховування звіту управління з питань контролю та запобігання і 

протидії корупції секретаріату Київської міської ради про результати діяльності 

за 2017 рік  (Доповідач О. Яценко). 

Розгляд питань стосовно дотримання законності 
9. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Назаренка В.Е. від 21.09.2017 № 08/279/08/166-859  щодо можливого конфлікту 

інтересів в діях депутата Київської міської ради та листа депутата Київської 

міської ради Шарія В.В. від 20.11.2017 № 08/279/08/173-156 (Доповідач В. 

Назаренко). 

10. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради  

Стрижова Д.С. від 24.11.2017 № 08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 № 08/20164) 

щодо порушення законодавства у сфері публічних закупівель при проведені КП 

«Київжитлоспецексплуатація» 56 допорогових закупівель (Доповідач Д. 

Стрижов). 

11. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради  

Сиротюка Ю.М. від 28.11.2017 № 08/279/08/060-413 (вх. від 28.11.2017 №08/20330 

від 20.11.2017) щодо системного ігнорування Департаментом земельних ресурсів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) підготовки договорів оренди із землекористувачами) (Доповідач Ю. 

Сиротюк). 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

 

Бондарчук О.В. звернувся до кандидатів у присяжні районних судів м. Києва 

наголосивши, що відповідно до пункту четвертого частини 2 статті 65 Закону 

України «Про судоустрій і статус суддів» присяжними не можуть бути народні 

депутати України, члени Кабінету Міністрів України, судді, прокурори, 

працівники правоохоронних органів (органів правопорядку), військовослужбовці, 

працівники апаратів судів, інші державні службовці, посадові особи органів 

місцевого самоврядування, адвокати, нотаріуси, члени Вищої кваліфікаційної 

комісії суддів України, Вищої ради правосуддя.  

 

Головуючий закликав кандидатів у присяжні районних судів міста Києва у 

разі приналежності до зазначених категорій осіб заявити про це. 

 

Жоден із кандидатів у присяжні не заявив про свою приналежність до 

зазначених Бондарчуком О.В. категорій.  

 

Головуючий повідомив присутнім на засіданні кандидатам у присяжні, що 

відповідно до норм Закону України «Про запобігання корупції» з моменту 
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виконання обов'язків присяжного вони будуть зобов’язані подавати шляхом 

заповнення на офіційному веб-сайті Національного агентства декларацію особи, 

уповноваженої на виконання функцій держави або місцевого самоврядування. 

У зв’язку з цим просив визначитись кандидатів у присяжні чи готові вони до 

цього. В разі, якщо не готові подавати декларацію, просив заявити про це та 

відкликати свою заяву. 

Жоден із присутніх на засіданні кандидатів у присяжні не заявляв свою 

відмову подавати декларацію особи, уповноваженої на виконання функцій 

держави або місцевого самоврядування та не відкликав свою заяву про включення 

до складу присяжних. 

Головуючий звернув увагу присутніх, що 13.12.2017 на офіційному сайті 

Київської міської ради було опубліковано список кандидатів в присяжні районних 

судів м. Києва для ознайомлення громадськості та надання зауважень та 

заперечень стосовно цих осіб. 

Жодних зауважень від громадськості міста Києва стосовно цих кандидатів у 

присяжні не надходило до постійної комісії. 
 

1. Про розгляд заяви Харахаша Богдана Євгеновича про включення до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 05.12.2017 № 08/Х-

9870). 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що Харахаш Богдан Євгенович виявив 

бажання стати присяжним Шевченківського районного суду м. Києва. Додані до 

заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Харахашп Б.Є. до комісії не надходило. 

Виступив: 

Харахаш Б.Є.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Харахаша Б. Є. про включення до списку присяжних 

Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 05.12.2017 № 08/Х-9870). 

2. Рекомендувати включити Харахаша Богдана Євгеновича до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва. 

3. Доручити голові постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції під час розгляду на 

пленарному засіданні Київської міської ради проекту рішення Київської міської 

ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 № 

4/2226 «Про затвердження списку присяжних Шевченківського районного суду 

міста Києва» (від 27.10.2017 № 08/231-2657/ПР) доповнити з голосу додаток до 

цього проекту позицією «Харахаш Богдан Євгенович». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

http://zakon2.rada.gov.ua/laws/show/z0960-16/paran4#n4
http://zakon2.rada.gov.ua/laws/show/z0960-16/paran4#n4
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2. Про розгляд заяви Копилова Станіслава Володимировича про включення до 

списку присяжних Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 23.11.2017  

№ 08/К-9659) (Доповідач С. Копилов). 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що Копилов Станіслав Володимирович 

виявив бажання стати присяжним Шевченківського районного суду м. Києва. 

Додані до заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Копилова С.В. до комісії не надходило. 

Виступив: 

Шаповал А.А. із запитаннями до кандидата в присяжні. 

Виступив: 

Копилов С.В. про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного 

не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Копилова С. В. про включення до списку присяжних 

Шевченківського районного суду м. Києва (вх. від 23.11.2017 № 08/К-9659). 

2. Рекомендувати включити Копилова Станіслава Володимировича до списку 

присяжних Шевченківського районного суду м. Києва. 

3. Доручити голові постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції під час розгляду на 

пленарному засіданні Київської міської ради проекту рішення Київської міської 

ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 16.03.2017 № 

4/2226 «Про затвердження списку присяжних Шевченківського районного суду 

міста Києва». (Від 27.10.2017 № 08/231-2657/ПР) доповнити з голосу додаток до 

цього проекту позицією «Копилов Станіслав Володимирович». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

3. Про розгляд заяви Цвіка Григорія Йосиповича про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 08.12.2017 №08/Ц- 

9926). 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що Цвік Григорій Йосипович виявив 

бажання стати присяжним Дніпровського районного суду м. Києва. Додані до 

заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Цвіка Г.Й. до комісії не надходило. 

Виступив: 

Цвік Г.Й.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Цвіка Г. Й. про включення до списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 08.12.2017 № 08/Ц- 9926). 

2. Рекомендувати включити Цвіка Григорія Йосиповича до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва. 
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3. Підготувати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради «Про затвердження списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва» з відповідними змінами. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

4. Про розгляд заяви Яців Галини Володимирівни про включення до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 27.11.2017 № 08/Я- 

9740). 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що Яців Галина Володимирівна виявила 

бажання стати присяжним Дніпровського районного суду м. Києва. Додані до 

заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Яців Г.В. до комісії не надходило. 

Виступила: 

Яців Г.В.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Яців Г. В. про включення до списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва (вх. від 27.11.2017 № 08/Я- 9740). 

2. Рекомендувати включити Яців Галину Володимирівну до списку 

присяжних Дніпровського районного суду м. Києва. 

3. Підготувати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради «Про затвердження списку присяжних 

Дніпровського районного суду м. Києва» з відповідними змінами. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

5. Про розгляд заяви Семенчук Світлани Федорівни про включення до списку 

присяжних Оболонського районного суду м. Києва (вх. від 11.12.2017 №08/С- 

9979). 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що Семенчук Світлана Федорівна виявила 

бажання стати присяжним Оболонського районного суду м. Києва. Додані до 

заяви документи відповідають вимогам чинного законодавства. Скарг і 

заперечень щодо кандидатури Семенчук С.Ф. до комісії не надходило. 

Виступила: 

Семенчук С.Ф.  

Про наявність обмежень для виконання обов’язків присяжного не заявляв. 

Виступив: 

Осадчук А.П. щодо кількості затверджених присяжних в районних судах 

міста Києва. 
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Вирішили: 

1. Взяти до відома заяву Семенчук С. Ф. про включення до списку присяжних 

Оболонського районного суду м. Києва (вх. від 11.12.2017 № 08/С- 9979). 

2. Рекомендувати включити Семенчук Світлану Федорівну до списку 

присяжних Оболонського районного суду м. Києва. 

3. Підготувати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради «Про затвердження списку присяжних 

Оболонського районного суду м. Києва від 09.02.2017 року №822/1826 з 

відповідними змінами. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

6. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про антикорупційну 

гарячу лінію» (№ 231-3016/ПР від 04.12.2017). 

 Слухали: 

 Осадчука А.П., який повідомив, що даний проект рішення розроблено з 

метою реалізації прямих приписів Закону України «Про запобігання корупції», 

завдань Державної програми щодо реалізації засад державної антикорупційної 

політики в Україні на 2015-2017 роки та дотримання Методичних рекомендацій 

щодо організації роботи із повідомленнями про корупцію, внесеними 

викривачами, затвердженими рішенням Національного агентства з питань 

запобігання корупції від 6 липня 2017 року №286. 

Доповідач обґрунтував необхідність прийняття цього проекту рішення тим, 

що наразі функціонування «лінії довіри», існуючої в межах управління з питань 

запобігання та протидії корупції апарату виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації), не регламентується жодним 

документом Київської міської ради чи її виконавчого органу. З огляду на це, 

нормативно не закріплено жодних механізмів реєстрації та обліку звернень, що 

надходять на антикорупційну лінію, не врегульовано питання конфіденційності, 

порядку доступу працівників підрозділу до отриманої засобами «лінії довіри» 

інформації.  

Представлений проект рішення спрямований на усунення цієї прогалини в 

нормативному регулюванні порядку роботи управління з питань запобігання та 

протидії корупції апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації). 

 Виступив: 

 Бондарчук О.В., який запропонував підтримати проект рішення з наступними 

рекомендаціями: 

- пункт 4.2 проекту рішення викласти у наступній редакції:  

«підготувати і внести зміни до розпорядження виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) «Про затвердження 

положення про структурні підрозділи апарату виконавчого органу Київської 

міської державної адміністрації)» від 27.04.2016 № 294 та посадових інструкцій 

працівників управління із запобігання та виявлення корупції апарату виконавчого 
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Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) відповідно до 

вимог положення.»: 

- в пункті 6 частини ІІ додатку до проекту рішення слова «що складаються 

невід’ємну частину їх трудових договорів» – виключити; 

- пункт 8 частини ІІ додатку до проекту рішення викласти в наступній 

редакції: «Повідомлення на Гарячу лінію можуть бути подані в усній, письмовій 

формі або в електронному вигляді». 

 Вирішили: 

Підтримати проект рішення Київської міської ради «Про антикорупційну 

гарячу лінію» (№ 231-3016/ПР від 04.12.2017) з рекомендаціями: 

- пункт 4.2 проекту рішення викласти у наступній редакції:  

«підготувати і внести зміни до розпорядження виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) «Про затвердження 

положення про структурні підрозділи апарату виконавчого органу Київської 

міської державної адміністрації)» від 27.04.2016 № 294 та посадових інструкцій 

працівників управління із запобігання та виявлення корупції апарату виконавчого 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) відповідно до 

вимог положення.»: 

- в пункті 6 частини ІІ додатку до проекту рішення слова «що складаються 

невід’ємну частину їх трудових договорів» – виключити; 

- пункт 8 частини ІІ додатку до проекту рішення викласти в наступній 

редакції: «Повідомлення на Гарячу лінію можуть бути подані в усній, письмовій 

формі або в електронному вигляді». 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

7. Про заслуховування звіту управління з питань запобігання та 

виявлення корупції апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації  про результати діяльності за 2017 рік. 

Слухали: 

Начальника управління з питань запобігання та виявлення корупції апарату 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Красюка С.Й., який повідомив про структуру управління та роботу, 

яка була проведена управлінням у 2017 році. Доповідач зауважив, що за 

дорученням голови Київської міської державної адміністрації 13.11.2014 в 

управлінні з питань запобігання та виявлення корупції апарату виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) (далі – 

управління) створено «Лінію довіри», яка включає в себе електронну поштову 

скриньку та телефонну лінію. На телефонну «Лінію довіри» протягом 2017 року 

було отримано 271 повідомлення. Повідомлення про злочини, які надходили на 

«Лінію довіру», передавались до правоохоронних органів. Управління перевірило 

391 декларацію осіб, уповноважених на виконання функцій держави або 

місцевого самоврядування (далі - декларація) на випадок неподання чи 

несвоєчасного подання декларацій суб’єктами декларування апарату виконавчого 
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органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації). За 

результатами перевірки до НАЗК направлено 13 повідомлень про факти 

неподання чи несвоєчасного подання декларації. Протягом року ведеться робота 

по виявленню фактів корупції у Київській міській державній адміністрації. 

Доповідач проінформував про тісну та плідну співпрацю з правоохоронними 

органами, зокрема НАБУ,  Департаментом захисту економіки Національної 

поліції України, в результаті якої було відкрито 8 кримінальних проваджень за 

фактами вимагання та отримання хабаря. Загалом, щодо працівників структурних 

підрозділів Київської міської державної адміністрації відкрито близько 200 

кримінальних проваджень. Судові рішення в зазначених кримінальних 

провадженням наразі відсутні. 

Виступив: 

Бондарчук О.В., зауваживши, що за результатами проведеної НАЗК планової 

перевірки в Київській міській держадміністрації (далі - КМДА) встановлено низку 

порушень вимог закону «Про запобігання корупції», а саме, не затверджено у 

встановлені строки антикорупційну програму КМДА і не забезпечено можливості 

внесення повідомлень про корупцію через офіційний веб-сайт органу. Окрім того,  

прийнято рішення про призначення 2-х осіб на посади, що передбачають зайняття 

відповідального або особливо відповідального становища, без проведення 

спеціальної перевірки. Під час перевірки встановлено, що КМДА не повідомила 

НАЗК про 37 фактів неподання та несвоєчасного подання декларацій стосовно 

державних службовців, які в ній працюють (працювали). У зв'язку з зазначеними 

фактами, Національне агентство з питань запобігання корупції внесло припис про 

порушення вимог законодавства щодо етичної поведінки, запобігання та 

врегулювання конфлікту інтересів, інших порушень закону голові Київської 

міської держадміністрації Віталію Кличку щодо посадових осіб КМДА. НАЗК 

вимагає усунути виявлені порушення, провести службові розслідування з метою 

виявлення причин та умов, що сприяли вчиненню посадовими особами апарату 

КМДА правопорушень, пов’язаних із корупцією, та за його результатами вжити 

заходи.  

Виступив:  

Красюк С.Й. прокоментував ситуацію, яка склалась, зауваживши, що 

зазначена інформація йому стала відома із засобів масової інформації, проте ані 

акт перевірки, ні припис від НАЗК до управління не надходили. 

Виступив: 

Осадчук А.П., зазначивши, що 20 вересня 2017 року КМДА направило до 

НАЗК на погодження Антикорупційну програму на 2017 рік. 3 листопада 2017 

року НАЗК погодило антикорупційну програму з пропозиціями. Основними 

зауваженнями НАЗК були відсутність у вказаній антикорупційній програмі 

заходів з реалізації Державної антикорупційної стратегії на 2015-2017 роки, а 

також повна відсутність конкретних заходів з усунення ідентифікованих 

корупційних ризиків (запропоновані програмою заходи фактично дублюють 

існуючі заходи антикорупційного контролю, що в будь-якому випадку є 

обов’язковими для виконання). 
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Осадчук А.П. звернувся до доповідача із запитаннями щодо несвоєчасної 

підготовки Антикорупційної програми КМДА на 2017 рік та врахування 

пропозицій НАЗК до неї, а також стосовно стану підготовки Антикорупційної 

програми на 2018 рік.  

Виступив: 

Заступник начальника управління з питань запобігання та виявлення корупції 

апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Олійник В.Д., яка повідомила, що пропозиції НАЗК до 

Антикорупційної програми носять рекомендаційний характер і не підлягають 

обов’язковому виконанню. З січня 2018 року розпочнеться робота з розробки 

Антикорупційної програми на 2018 рік.  

Виступив: 

Осадчук А.П. із запитанням до Красюка С.Й. щодо того, які дії було вчинено 

КМДА за результатом отримання Кличком В. В. двох приписів від НАЗК щодо 

порушень антикорупційного законодавства.  

Виступив: 

Красюк С.Й., повідомивши, що особисто до нього не надходило приписів і 

він не вчиняв дій для усунення порушень, про які йдеться в інформації від НАЗК. 

Однак, він проінформував, що Кличком В. В. був отриманий припис щодо 

порушення строків передачі Красюком С. Й. корпоративних прав при призначенні 

на посаду. За цим фактом було проведено службове розслідування, в результаті 

якого порушень з його боку виявлено не було. Головою комісії, яка проводила 

службове розслідування був Ситніченко  Євген В`ячеславович. 

Виступив: 

Осадчук А.П. нагадав, що 27 січня 2017 року НАЗК направило листа 

Київському міському голові – голові КМДА Кличку В. В. щодо можливого 

конфлікту інтересів у діяльності низки депутатів Київської міської ради, що 

займають посади державної служби категорій «А» та «Б» у КМДА та 

райдержадміністраціях (Майзель С.П., Мондриївський В.М., Крикунов Ю.П., 

Шкуро М.Ю., Старостенко Г.В., Сагайдак І.В.). Депутат поставив питання 

Красюку С.Й. щодо того, які дії було вчинено за результатом розгляду цього 

листа. 

Також Осадчук А. П. відзначив, що постійна комісія Київської міської ради з 

питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції 15 серпня 

2017 року звернулась до Управління з питань запобігання та виявлення корупції 

апарату КМДА з проханням провести службове розслідування стосовно 

директора Департаменту освіти і науки, молоді та спорту КМДА Фіданян О.Г. за 

фактами, викладеними у депутатському зверненні народного депутата України 

Левченка Ю.В. від 18.07.2017 № У-988, депутатських зверненнях депутата 

Київської міської ради Назаренка В.Е. від 17.07.2017 № 08/279/08/166-735, 

20.07.2017 № 08/279/08/166-747. Депутат попросив Красюка С.Й. проінформувати 

постійну комісію щодо результатів розгляду управлінням зазначених звернень. 
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Виступив: 

Красюк С.Й., зауваживши, що рішення про проведення службового 

розслідування у даному випадку приймає голова Київської міської державної 

адміністрації. До управління не надходило розпорядження про його проведення. 

Виступив: 

Сиротюк Ю.М.  

Виступив: 

Осадчук А.П. щодо виконання заходів Рамкової програми управлінських 

реформ та заходів із запобігання корупції для міста Києва. Громадська організація 

РПР провела аудит виконання цієї програми і визначила, що переважна більшість 

заходів виконана не була, зокрема, заходів, виконавцем яких було визначено 

управління. 

Виступив: 

Красюк С.Й., зауваживши, що з результатами цього аудиту він не 

ознайомлений. Проінформував, що у 2017 році управління виконало більше 

заходів та ініціатив, ніж було заплановано. 

Вирішили: 

1. Звіт управління з питань запобігання та виявлення корупції апарату 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) про результати діяльності за 2017 рік взяти до відома  

2. Визнати роботу управління з питань запобігання та виявлення корупції 

апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації за 2017 рік незадовільною. 

3. Звернутися до Київського міського голови, голови Київської міської 

державної адміністрації Кличка В.В. з проханням суттєво посилити виконавську 

дисципліну управління з питань запобігання та виявлення корупції апарату 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації та посилити його кадрове забезпечення. 

4. Вказати начальнику управління з питань запобігання та виявлення корупції 

апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) на обов’язковість виконання рішень Київської міської ради і 

необхідність притягнення посадових осіб і працівників Київської міської ради та 

її виконавчого органу до дисциплінарної відповідальності за їх невиконання чи 

умисне порушення положень таких рішень. 

5. Рекомендувати управлінню з питань запобігання та виявлення корупції 

апарату виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації)надати план роботи на 2018 рік на розгляд до постійної комісії з 

питань дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

Слухали:  

Осадчука А.П., який запропонував змінити черговість розгляду питань 

порядку денного, запропонувавши розглянути депутатське звернення депутата 
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Київської міської ради Сиротюка Ю.М. від 28.11.2017 № 08/279/08/060-413 (вх. 

від 28.11.2017 №08/20330 від 20.11.2017) щодо системного ігнорування 

Департаментом земельних ресурсів виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації) підготовки договорів оренди із 

землекористувачами. 

Вирішили: 

Розглянути восьмим питанням порядку денного депутатське звернення 

депутата Київської міської ради  Сиротюка Ю.М. від 28.11.2017 № 08/279/08/060-

413 (вх. від 28.11.2017 №08/20330 від 20.11.2017) щодо системного ігнорування 

Департаментом земельних ресурсів виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації) підготовки договорів оренди із 

землекористувачами. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

8. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради  

Сиротюка Ю.М. від 28.11.2017 № 08/279/08/060-413 (вх. від 28.11.2017 №08/20330 

від 20.11.2017) щодо системного ігнорування Департаментом земельних ресурсів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) підготовки договорів оренди із землекористувачами). 

Слухали: 

Сиротюка Ю.М., який повідомив, що його турбує ситуація, яка склалась у 

сфері земельних відносин, зокрема, стосовно користування фізичними та 

юридичними особами земельними ділянками, право на які не оформлено у 

встановленому законодавством порядку. Зауважив, що плата за користування 

такими земельними ділянками не справляється, а кошти до місцевого бюджету не 

надходять. 

Виступив: 

Директор Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) Поліщук О.Г. наголосив 

на певних проблемах у галузі земельних відносин, які потребують нагального 

вирішення, зокрема, удосконалення та впровадження прозорого та швидкого 

механізму оформлення земельних ділянок, які знаходяться в користуванні. 

Чинним законодавством чітких термінів оформлення земельних ділянок у 

користування не встановлено. Наголосив про необхідність внесення змін до 

чинного земельного законодавства, в частині, підвищення плати за земельні 

ділянки, які знаходяться у користуванні без відповідного оформлення, 

пришвидшення оформлення землі у користування. Зауважив, що з цього приводу 

він неодноразово звертався до Кабінету Міністрів України та Верховної Ради 

України. На разі орендна плата за користування неоформленими земельними 

ділянками становить 3 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. 

Плата за землю у 2015, 2016 роках завдяки спільним зусиллям Департаменту 

земельних ресурсів та Державної фіскальної служби збільшилась до 5,1- 5, 2 млрд 

грн., що значно більше у повірянні з 2013 роком (1,8 млрд грн.). Щороку 
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Департамент готує та передає на розгляд Київської міської ради 2500-3000 

проектів рішень, які покликати врегульовувати відносини у земельній сфері, 

проте, більше половини з них міська рада не розглянула. 

Поліщук О.Г. проінформував присутніх стосовно користувачів земельних 

ділянок за адресою вул. Зрошувальна, 5 та Ревуцького, 4 у Дарницькому районі м. 

Києва та вул. Миколи Грінченка, 2/1 у Солом’янському районі м. Києва. 

Доповідач звернув увагу, що Департамент земельних ресурсів у разі 

виявлення випадків користування земельною ділянкою без відповідних 

дозвільних документів передає цю інформацію до правоохоронних органів, 

Департаменту благоустрою виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації). Департамент земельних ресурсів не наділений 

повноваженнями притягати до відповідальності громадян за порушення 

земельного законодавства, такі повноваження має Держгеокадастр. 

 Виступив: 

 Осадчук А.П. надав роз’яснення доповідачу про відсутність потреби 

додаткового врегулювання порядку розгляду Київрадою проектів рішень щодо 

земельних питань, а також зауважив про можливість погодження проектів рішення 

за мовчазною згодою відповідно до Регламенту Київської міської ради. 

Виступив: 

Сиротюк Ю.М. зауваживши, що вирішення даної проблеми потребує 

системності. 

Запропонував Поліщуку О.Г. надати до постійної комісії письмові пропозиції 

Департаменту земельних ресурсів змін до чинного земельного законодавства, а 

також письмову інформацію про користувачів земельних  ділянок за адресою вул. 

Зрошувальна, 5 та Ревуцького, 4 у Дарницькому районі м. Києва та вул. Миколи 

Грінченка, 2/1 у Солом’янському районі м. Києва. Звернутись до Департаменту 

земельних ресурсів з проханням вжити усіх можливих заходів для недопущення 

випадків користування земельними ділянками у м. Києві без належного 

оформлення. Запропонував розглядати та аналізувати деякі проекти рішень 

Київської міської ради у сфері земельних відносин на предмет дотримання 

законності та відсутності корупційних ризиків. Провести спільні наради із 

Департаментом земельних ресурсів з метою вирішення зазначеної проблеми, 

спільно шукати механізми впливу на користувачів земельних ділянок, які свідомо 

не оформляють належним чином відносини користування земельними ділянками. 

Виступив: 

Поліщук О.Г. проінформував про неодноразові звернення до правоохоронних 

органів стосовно встановлення газових заправок на земельних ділянках без 

відповідних дозвільних документів. Наголосив про готовність співпраці з 

постійною комісію Київської міської ради з питань дотримання законності, 

правопорядку та запобігання корупції. 

Виступив: 

Бондарчук О.В. з проханням надати до постійної комісії інформацію щодо 

звернення Департаменту земельних ресурсів до правоохоронних органів стосовно 

встановлення газових заправок без дозвільних документів. 
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Виступив: 
 Сиротюк Ю.М. із запитаннями до доповідача. 

 Виступив: 

 Осадчук А.П. щодо необхідності направлення копій звернень до 

правоохоронних органів на адресу комісії з метою подальшої спільної роботи 

шляхом вимоги від правоохоронних органів вживати заходи реагування на 

випадки порушення законності в сфері землекористування.  

Виступив: 

Поліщук О.Г., який наголосив про готовність співпраці з постійною комісію 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції. 

Виступила: 

Гр. Заложенкова І.А. із запитаннями до директора Департаменту земельних 

ресурсів. 

Виступив: 

Поліщук О.Г. щодо використання земельних ділянок землекористувачами. 

Вирішили: 

 1. Взяти до відома інформацію, надану Директором Департаменту земельних 

ресурсів виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Поліщуком О.Г. 

2. Звернутись до Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) з проханням 

надати до постійної комісії:  

- пропозиції Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) змін до чинного 

законодавства, що регулює земельні правовідносини; 

- інформацію про користувачів земельних ділянок за адресою вул. 

Зрошувальна, 5 та Ревуцького, 4 у Дарницькому районі м. Києва та вул. Миколи 

Грінченка, 2/1 у Солом’янському районі м. Києва; 

- копії звернень Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) до 

правоохоронних органів стосовно встановлення газових заправок без дозвільних 

документів та інших порушень земельного законодавства землекористувачами. 

3. Заслуховувати Департамент земельних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) з метою 

сприяння вирішенню проблеми у галузі земельних відносин. 

4. Продовжити розгляд питання користування земельними ділянками без 

відповідного оформлення після надходження зазначених вище документів. 

 Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 
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9. Про заслуховування звіту управління з питань контролю та запобігання і 

протидії корупції секретаріату Київської міської ради про результати 

діяльності за 2017 рік. 

Слухали: 

 Заступника начальника управління з питань контролю та запобігання і 

протидії корупції секретаріату Київської міської ради Яценка О.С., який 

повідомив про структуру управління з питань контролю та запобігання і протидії 

корупції секретаріату Київської міської ради (далі - управління) та розповів про 

проведену роботу та досягнуті результати. Коротко доповів про діяльність 

кожного відділу управління. Проінформував про спільну та тісну співпрацю з 

НАЗК. Проінформував про проекти рішень, які були підготовлені управлінням. 

 Виступив: 

 Шаповал А.А. із запитаннями до доповідача стосовно несвоєчасного надання 

інформації до НАЗК для підготовки національної антикорупційної доповіді, 

неналежну підготовку інформації (статистичних даних) до НАЗК.  

 Виступив: 

 Яценко О.С. надав пояснення по озвученим питанням. Окрім того, 

повідомив, що інформація в електронному вигляді до НАЗК була надано вчасно. 

Виступив: 

Осадчук А.П., із запитаннями щодо оптимальності організаційної структури 

управління, рівня завантаженості працівників відділів та обсяг виконуваної 

роботи; щодо підготовки управлінням внутрішніх розпорядчих документів, які 

визначають порядок роботи в частині запобігання та виявлення корупції; щодо 

унормування чинних реєстрів 

Виступив: 

Яценко О.С., зауваживши, що робота з підготовки відповідних актів наразі 

розпочалась. Наголосив, що на стадії розробки наразі знаходяться проект порядку 

вирішення конфлікту інтересів та проект правил етичної поведінки. 

Окрім того, висловив думку, що відділ з питань запобігання та виявлення 

корупції має бути окремим структурним підрозділом секретаріату Київської 

міської ради. 

Виступив: 

Осадчук А.П. із запитаннями до доповідача, зокрема, щодо належної 

взаємодії з постійною комісією Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції, в частині не надання 

інформації про наявність у депутатів Київської міської ради реальних чи 

потенційних конфліктів інтересів. Секретар комісії просив повідомити які заходи 

вживались управлінням для усунення конфлікту інтересів у депутатів Київради, 

зокрема чи повідомлявся про це Київський міський голова, а також які саме заходи 

вжито для моніторингу виконання заходів Рамкової програми управлінських 

реформ. 

Виступив: 

Яценко О.С. відповідаючи на запитання. 
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Виступив: 

Осадчук А.П. щодо неналежної роботи управління в частині запобігання 

корупції. 

Виступив: 

Бондарчук О.В. щодо необхідності змін в оранізаційній структурі управління 

та належного кадрового забезпечення. 

Вирішили: 
1. Звіт управління з питань контролю та запобігання і протидії корупції 

секретаріату Київської міської ради про результати діяльності за 2017 рік взяти до 

відома. 

2. Визнати роботу управління з питань контролю та запобігання і протидії 

корупції секретаріату Київської міської ради про результати діяльності за 2017 за 

2017 рік незадовільною, в частині запобігання корупції за період з 1 грудня 2016 

року до 1 грудня 2017 року незадовільною; 

3. Звернутись до заступника міського голови – секретаря Київської міської 

ради з інформацією щодо недоцільності перебування в складі управління  з питань 

контролю та запобігання і протидії корупції секретаріату Київської міської ради 

двох відділів (відділу з питань запобігання та виявлення корупції та відділу з 

питань аналітичної роботи, контролю за виконанням рішень та доручень 

Київської міської ради) з різним функціональним спрямуванням, повноваженнями 

та діяльність яких, не пов’язана між собою; а також з пропозицією сформувати 

окремий підрозділ для запобігання та виявлення корупції, відповідно до 

антикорупційного законодавства. 

4. Звернутися до Київського міського голови з рекомендацією суттєво 

посилити виконавську дисципліну і кадрове забезпечення управління з питань 

контролю та запобігання і протидії корупції секретаріату Київської міської ради. 

5. Рекомендувати управлінню з питань контролю та запобігання і протидії 

корупції секретаріату Київської міської ради надати на розгляд комісії план своєї 

роботи на 2018 рік до постійної комісії. 

 Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

 

10.  Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської 

ради Назаренка В.Е. від 21.09.2017 № 08/279/08/166-859  щодо можливого 

конфлікту інтересів в діях депутата Київської міської ради та листа депутата 

Київської міської ради Шарія В.В. від 20.11.2017 № 08/279/08/173-156. 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що депутат Київської міської ради 

Назаренко В.Е. знову не з’явився на засідання постійної комісії. Зауважив, що 

депутат Київської міської ради Шарій В.В. надав письмові пояснення щодо 

відсутності у його діях конфлікту інтересів (лист депутата Київської міської ради 

Шарія В.В. від 20.11.2017 №08/279/08/173-156 з додатками). В зв’язку з 
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відсутністю доповідача, головуючий запропонував перенести розгляд цього 

депутатського звернення. 

Вирішили: 

Перенести розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Назаренка В.Е. від 21.09.2017 № 08/279/08/166-859 щодо можливого конфлікту 

інтересів в діях депутата Київської міської ради, керівника КП «Спецжитлофонд» 

Шарія В.В. 

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

 

11. Про розгляд депутатського звернення депутата Київської міської 

ради  Стрижова Д.С. від 24.11.2017 № 08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 № 

08/20164) щодо порушення законодавства у сфері публічних закупівель при 

проведені КП «Київжитлоспецексплуатація» 56 допорогових закупівель. 

Слухали: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що депутат Київської міської ради Стрижов 

Д.С. на засіданні відсутній, тому запропонував перенести розгляд його 

депутатського звернення на чергове засідання постійної комісії.  

Вирішили: 

Перенести розгляд депутатського звернення депутата Київської міської ради 

Стрижова Д.С. від 24.11.2017 № 08/279/08/062-348 (вх. від 24.11.2017 №08/20164) 

щодо порушення законодавства у сфері публічних закупівель при проведені КП 

«Київжитлоспецексплуатація» 56 допорогових закупівель на чергове засідання 

постійної комісії.  

Голосували: за – 4, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували: 1.  

Рішення прийнято. 

 

 

 

Голова комісії                  О. Бондарчук 

 

 

 

Секретар комісії                      А. Осадчук 
 


